
 
 

1 

 

Zápis z jednání  
oblastního výboru ČJF –  karlovarská oblast  

č. 8/2024 

Den konání 16.10.2024 

Místo konání Děpoltovice  

Čas  Od  18,30 Do  20,00  

     

Přítomnost členů OV Ing. Marcela Šímová  Přítomna 

Ing. Kristýna Bock Fialová Omluvena 

Radka Bobková Přítomna 

Helena Lahodná ml. Přítomna 

Roman Krejčík Přítomen  

Martin Šíma Přítomen 

Petra Javůrková Přítomna 

Přítomnost dalších osob  Vít Čmolík  sekretář oblasti Přítomen 

 Mgr. Tomáš Kavka    18,30 – 19,00 

Prezenční listina přítomných osob netvoří přílohu tohoto zápisu 

Program jednání: ing. Šímová přivítala přítomné členy na schůzi OV 

1. 
2. 
3. 
4. 
5. 
6. 
7. 
8.  

Schválení programu jednání 
Informace Mgr. Kavka k MČR 
Schválení per rollam (Hobby minimum, příprava na ZZVJ a ZZVJ 
Hodnocení závodů v oblasti 
Ples KO ČJF a program 
OCM skok + drezura 
Podněty k projednání na VV 
Různé 

Průběh jednání a přijatá usnesení: 

1. Navržený program 

Usnesení  
č.1 8/1/24 

OV schvaluje navržený program  

Hlasování Pro:6 Proti:0 Zdržel se:0 

2. 
 

Mgr. T.Kavka požádal předsedkyni OV, aby se mohl zúčastnit jednání OV a 
podat informaci o MČR pony, kde došlo k incidentu při tréninku na soutěž 
mezi vedoucí ekipy a Mgr. Kavkou. Podle jeho sdělení byl požádán matkou 
startující dívky o dohled jezdkyně a ujal se tedy i tréninku před soutěží. O 
tomto nebyla informována p. H. Lahodná, která se ohradila, že zde trénuje 
p.Půlpán a je to její poník a její svěřenkyně. Po té došlo k výměně názorů 
mezi oběma aktéry, což bylo negativně chápáno ostatními zúčastněnými.  
Podle etického kodexu by mělo jít o harmonickou spolupráci zúčastněných 
osob a na MČR nebyl tento incident vhodný.   

Usnesení 
č. 2 8/2/24 

OV upozornil na harmonickou spolupráci podle etického kodexu ČJF 
Je nutné, aby se všichni s tímto kodexem seznámili 

Hlasování Pro: 6                              Proti: 0                                Zdržel se:  0 

3. 
. 

Schválení per rollam 
OV schválil přesun termínu JK K. Vary St. Role a  Rost invest z důvodu 
nepříznivého terénu na 21.6.24 a 28. 
OV schálil hobby jezdecké minimum a přípravu ZZVJ 26.10.24 
a ZZVJ 27.10.2024 (komise HK ing. Šíma, komisaři ing.Šímová, Čmolík) 
poplatek za hobby jezdecké minimum 500,-Kč, Příprava na ZZVJ 200,-Kč 
poplatek za ZZVJ zůstává stejný jako v minulosti 1000,-Kč 
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Usnesení 
č.3  8/3/24 

OV KO ČJF souhlasí se schválením per rollam a upozorňuje subjekty na 
konání vzdělávacích akcí 

Hlasování Pro: 6                                Proti: 0                                Zdržel se: 0 

4. 
 
 

Hodnocení závodů v oblasti 
Od minulého OV byly pořádány závody v oblasti ve skoku a drezuře 
Nebanice – drezura - ČDP 6.-8.9.2024 
JK KV Stará Role – pohár KK ve skoku 21.9.2024 
Strán JS Gabrielka – podzimní skoky a drezura 22.9.2024 
Cena restaurace Levada Mariánské Lázně 28.9.2024 
Podzimní skokové hobby restaurace Levada 29.9.2024 
Podzimní drezury Nebanice 5.-6.10.2024 
Podzimní podkova v Děpoltovicích – skok 12.10.2024 
Pohár KK v drezuře JS Gabrielka  12.10.2024 
Říjnové hobby sko ky JS Gabrielka 12.10.2024 
Drezurní rozloučení v Děpoltovicích (19.-20.10.24) a závody ve Stráni 
(9. – 10.11.2024) jsou ještě v kalendáři.  
OV děkuje pořadatelům za pořádání závodů v oblasti, i když na některých 
závodech byla poměrně malá účast, tak se pořadatelé snažili závody 
uspořádat ke spokojenosti přihlášených jezdců. 
OV KO ČJF upozorňuje subjekty na otevření kalendáře ke vkládání 
závodů v roce 2025 a žádá aby subjekty tak učinily do 20.11.2024, 
aby mohly být eventuální kolize vyřešeny do konce listopadu, popřípadě 
mohl svolat schůzku pořadatelů. 

Usnesení  
č.4 8/4/24 

OV děkuje pořadatelům závodů v oblasti za zdárný proběh závodů a 
žádá subjekty o vložení svých závodů 2025 do JIS do 20.11.2024 

Hlasování Pro:6 Proti:0 Zdržel se:0 

5. 
 
 
 
 
 
 

PLES OBLASTI A VYHODNOCENÍ SEZONY 2024 
TERMÍN:  28.2.2025 – KULTURNÍ DŮM A MULTIFUNKČNÍ CENTRUM 
                                     BŘEZOVÁ U SOKOLOVA  
Organizační výbor: Radka Bobková, Petra Javůrková, Roman Krejčík 
Na programu bude vyhodnocení sezony 2024, vyhodnocení karlovarské ligy 
ve skoku a drezuře, vyhodnocení jubilantů 2025 a nejúspěšnějšího subjektu 
karlovarské oblasti. 
Program bude doplněn na základě jednání organizačního výboru.   

Usnesení  
č.5  8/5/24  

OV žádá subjekty o součinnost při pořádání plesu, pomoc při zajištění 
tomboly a zajištění účasti vyhodnocených 

Hlasování Pro: 6 Proti:0 Zdržel se:0 

6. OCM skok + drezura 
OV schválil konání OCM ve skoku a drezuře, z rozpočtu na OCM zbylo 
oblasti 12.771,-Kč 
Termín:  15.12.2024 – Děpoltovice 
Program bude upřesněn po projednání s přednášejícími 
Koncepce OCM by měla být podobná loňskému závěrečnému OCM 
(kodex chování, eticky kodex, chování na pracovišti a na závodech, příprava 
na závody, péče o koně a konkrétní ukázky výcviku ve skoku a drezuře) 

Usnesení  
č.6  7/6/24 

OV upozorňuje zájemce o účast v OCM o včasné nahlášení 
Vložení OCM zajistí sekretář KO ČJF 

Hlasování Pro: 4 Proti: 0 Zdržel se: 0 

7. Podněty k projednání na VV budou zaslány na sekretariát 
1. OV žádá o sdělení termínu schůzky skupiny pro tvorbu stanov 
2. OV žádá, aby byl aktualizován web ČJF a nebyly uváděny staré akce nebo 
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kontakty, zveřejnit akreditaci ČJF, aktualizovat web    
3. OV žádá o sdělení, jakým způsobem je zajištěno pojištění skokových setů 
například v případě odcizení, nebo poškození 
4. OV navrhuje, aby z dotace NSA byly zakoupeny další sety, které budou 
umístěny do oblastí, kde sety v současnosti nejsou 
5. OV nesouhlasí, aby stylové známky na MČR pony byly získávány pouze na 
určených závodech Českého poháru ve stylovém skákání jezdců na pony, 
neboť dochází k určité diskriminaci ostatních pořadatelů a částečnému 
omezení kompetence oblastí v nominaci jezdců na pony na MČR a žádá o 
možnost udílení stylových známek na závodech v jednotlivých oblastech 
6. OV žádá, aby ing. Janu Šímovi byl navrácen školitel rozhodčích na styl, 
který již v minulosti měl zapsán v JIS 

Usnesení         
č.7 8/7/24 

OV schvaluje zaslání podnětů na VV 
Sekretář oblasti zašle podněty na sekretariát ČJF 

Hlasování Pro: 6                                 Proti: 0                           Zdržel se: 0 

8. 
8.1. 

 

Různé 
Valné hromady ČUS se za oblast zúčastní p.Roman Krejčík 17.10.2024 
Debaty s předsedou NSA se zúčastnila za oblast p.Radka Bobková 
17.9.2024, kde byli účastníci seznámeni s čerpáním rozpočtu NSA, o činnosti 
NSA, dotaci „Můj klub“ 
OV KO ČJF žádá subjekty o zaslání faktur za částečné krytí nákladů na 
přípravu a účast na MČR – zaslala polovina subjektů ze 14 zúčastněných 

8.2. Příští schůze  bude v Chebu, termín  bude určen po jednání Rady ČJF 
Pozvánky a info zajistí sekretář KO ČJF 

 
Zapsal:  Vít Čmolík, sekretář KO ČJF  
 

           


